
Van: Fam. Prins 
Verzonden: donderdag 4 juli 2024 15:23 
Aan: Ben van Eijsden <b.van.eijsden@valkenburg.nl> 
Onderwerp: reactie op brief inzake Plenkertstraat / voortgang Valkenburg-West 
 
Geachte heer Van Eijsden, beste Ben, 
 
Dank voor het reageren op de mail; wij wachten dan nog maar geduldig af met welke concrete 
voorstellen de gemeente naar buiten zal treden… 
 
Met vriendelijke groet,  
Elisabeth Prins. 
 
 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 
 
Op 3 jul 2024 om 2:26 PM heeft Ben van Eijsden <b.van.eijsden@valkenburg.nl> het volgende 
geschreven: 

  
Geachte mevrouw en meneer Prins, beste Elisabeth en Martin, 
  
In uw brief van 26 juni 2024 vraagt u welke daadwerkelijke vooruitgang er in het hele proces 
Valkenburg-West te bespeuren valt. 
  
Wij verwachten nog deze zomer het advies van de kwartiermakers te ontvangen. Op basis van 
dit advies gaan wij vervolgens een voorstel maken voor de vervolgaanpak voor Valkenburg West. 
Dit alles met als doelstelling nog dit jaar de Raad een voorstel voor de verdere aanpak ter 
besluitvorming voor te leggen. Dit bestaat dan ook uit keuzes over welke zaken wel en niet op te 
pakken, binnen welke termijn en met welke noodzakelijke middelen. 
Daarnaast, afhankelijk van de adviezen van de kwartiermakers, kan dit ook bestaan uit 
inhoudelijke voorstellen voor wijzigingen of aanvullingen op de kaders zoals deze reeds in de 
visie van Dearhunter zijn opgenomen. 
  
Heeft u naar aanleiding hiervan nog aanvullende vragen, dan hoor ik graag van u. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Ben van Eijsden  
Afdelingshoofd Fysieke en Economische Ontwikkeling 
Loco-gemeentesecretaris 
T: 14 – 043 | M: 06 – 22 78 57 97 | b.van.eijsden@valkenburg.nl 
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